



## 目的地

素有“东方巴黎”之称的上海，作为国际金融重镇及远东一大港口，在经济，文化，传媒，时尚，科技，运输等领域均享有举足轻重的地位。

## 酒店介绍

酒店地处虹桥会展区，临近国家会展中心(上海)、上海世贸商城和跨国采购中心。因位于虹桥商务中心地段，周边拥有众多综合商业区和大型购物中心。酒店至虹桥机场和虹桥火车站仅10分钟车程，抵达浦东国际机场约45分钟车程，步行可达地铁站点。酒店拥有442间设计典雅风格独特的客房和套房。中西餐厅，大堂酒吧，设备完善的大宴会厅及多功能会议厅，健身中心及水疗中心一应俱全。

## 住宿体验

宽敞舒适的公寓式客房配以便捷的客房设施，为商旅客人提供全方位的个性化服务，让您在繁忙的商务出差或是家庭旅行中享受休憩一刻。每间客房均配备独立阳台，高级床褥及鸭绒床垫，免费上网，烹饪及洗衣设备，带给您宾至如归的体验。

## Destination

Shanghai, the most dynamic city in China, enjoys influence in commerce, culture, finance, media, fashion, technology, and transport. It is a major financial centre and one of the busiest ports in the world.

## Hotel Introduction

Close to National Exhibition and Convention Centre (Shanghai), Shanghai Mart and Shanghai Convention & Exhibition Centre of int'l Sourcing, the hotel is located in the centre of Hongqiao business area with shopping malls and commercial complexes around. It is just 10 minutes' drive from Hongqiao Airport, Hongqiao railway station, 45 minutes from Pudong International Airport and near metro network. The hotel offers 442 contemporary and spacious rooms and suits, two restaurants, one lounge bar, comprehensive meeting facilities, as well as a gymnasium and a SPA.

## Accommodation

Designed for genuine comfort, Grand Mercure Shanghai Hongqiao is ideal for extended business stay and family trip. The hotel provides a range of one and two bedroom suites, all designed to suit your travel needs. Each room is equipped with quality bedding, broad band Internet access, private balcony and a wide range of kitchenette.



## Dining & Entertainment

风格迥异的特色餐厅和酒吧，让您的味蕾得到超值的享受。岚亭餐厅，为您带来浓郁法式气息的世界饕餮美食，丰盛的中西早餐，商务自助午餐及每月主题晚餐，更有融合多国风味的零点美食任您享用。时尚现代的绿丰中餐厅为您精心演绎中式美食的精髓。神秘动感的乐酒吧，各式鸡尾酒及多款时令饮品让您选择，悠扬的法国音乐让您倍感轻松惬意。

## 餐饮服务

Every restaurant and bar at Grand Mercure Shanghai Hongqiao has its unique culinary experience to offer.

The all day dining restaurant L'Atrium on the second floor, serving global cuisine with French touch, features international breakfast, themed buffet, French fusion a la carte menu, as well as a hand-picked wine selection with distinctiveness and style.

The contemporary Lv Feng Chinese Restaurant is best known for its fresh and authentic Cantonese cuisine.

The cosmopolitan Le 98 Lounge located on the lobby level is the ideal venue for rendezvous or drinks & snacks after work. Our extensive wine collection from China to Bordeaux and a wide range of creative cocktails are both delightful and enchanting.

## 会议及宴会

酒店拥有1000平方米的多功能区域，包括一个无柱型宴会厅，以及10间大小不等、可分隔的多功能会议厅，配以先进的视听设备，以满足客人不同的需求，是举办商务会议和宴会的最佳场所。

## Meetings & Banquets

The multifunctional area is more than 1000 square meters, including one grand ballroom, 10 multi functional meeting rooms with various configurations that are available to meet different needs.

## 休闲娱乐设施

位于酒店二层的健身中心提供专业齐全的健身设施器材，助您强身健体，放松身心；三楼的VITA水疗中心，提供中式按摩，西式香薰之旅，定能让您感受由内而外焕然一新的愉悦和舒畅。

## Leisure Facilities

Stay fit at our fully equipped Gymnasium on the second floor, or relaxes and refresh your body & soul at the VITA Spa on the third floor, travelling in Shanghai has never been so pleasant and enjoyable.

场地 Venue	剧院式 Theatre	课堂式 Classroom	宴会 Banquet	U型 U-Shape	鸡尾酒 Cocktail	中空型 Hollow Square	鱼骨型 Ribbone
宴会厅 Ballroom	300	180	250	75	300	78	120
龙凤厅 Dragon & Phoenix Room	90	70	70	33	90	36	48
兰花厅I+II Orchid Room I+II	90	70	80	33	90	36	48

